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Bestyrelsesmøde i Kundby Lokalforum 20. februar 2024 

Kl. 16:00 ved Folkeskoven 

Deltager: Sebrina, Søren, Gert, Bjørn, Katja samt Bente Meehan og Kasper Thor fsv. angår punkt 1 
af dagsordenen 

Ref.: Katja  

 

 Dagsorden  Referat 

1. Vi mødes ved Folkeskoven 
sammen Bente Meehan og 
Kasper Thor, 
Naturmedarbejdere fra 
Holbæk Kommune 
 

Skovvandring for at danne os et fælles indtryk af den allerede 
eksisterende bevoksning samt mulighederne for yderligere 
tilplantning og eventuelle andre fremtidige tiltag, som 
beskrevet i udkastet til projektbeskrivelse.  
Overordnet er formålet med skoven at danne et rekreativt 
område for byens beboere og andre interesserede, med 
fokus på biodiversitet hvor muligt. 
Folkeskove er normalt etableret på en nypløjet mark, mens 
Folkeskoven i Kundby allerede er ved at springe i skov. Derfor 
er en nyetableret skov i klassisk forstand ikke en mulighed, 
hvorfor yderligere beplantningen vil blive tilføjet ved klynger 
af nye træer efter aftale med Kommunen (eg, frugttræer og 
hasselbuske). Den allerede slåede sti kan ikke forbedres ved 
stabilisering med f.eks. grus, da vedligeholdelsen af sådanne 
stier er for arbejdsintensive. En udbedring og formel 
etablering af søen kræver tilladelse fra Kommunen. Skrænten 
på søens sider skal etables i forholdet 1-5. 
Ansatte i Vej & Park kan formentligt hjælpe med 
tilplantningen og Kommunen tilbyder et kursus i brug af dens 
Grejtrailer ifm. tilplantning og vedligeholdelse af 
skoven. Kundby Lokalforum´s arbejdsgruppe vedr. skoven 
indbydes til at deltage i kurset. 
Givet områdets størrelse var der enighed om ikke at sigtet på 
en fuld implementering af projektbeskrivelsen på én gang, 
men at lave delmål og specifikke delprojekter, som realiseres 
løbende over de kommende år. Ambitionsniveauet 
afhænger alene af, hvor mange frivillige i Kundby som vil 
være med til at etablere OG vedligeholde skoven. 
Finansiering kommer primært fra Fællesskabspuljen samt 
træer doneret af ´Plant et træ´. Funding til en egentlig sti er 
vanskelig men ikke umulig, mens ekstern finansiering af 
driften ikke forefindes.  
Kommunen vil undersøge om de kan hjælpe med dronefotos 
af området, som kan benyttes til at lave en mere detaljeret 
beplantningsplan for arbejdsgruppens videre arbejde.  
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Sebrina, Søren og Katja mødes den 26.2 kl. 15 ved 
Folkeskoven for at lave et første udkast til beplantningsplan.  
 

2. Ansøgninger: 
- Modtagne ansøgninger 
 

Ingen.  
 

3. Status på 
Generalforsamlingen d.  
11. marts kl 19.00 i 
Foreningslokalet 
 
- Indkaldelse er 
sendt/offentliggjort d. 9. 
februar 
- Forskønnelsesprisen 
- Hvem gør hvad 
 

- Søren, Gert, Bjørn og Katja besluttede at indstille Bygaden 
14 til årets Forskønnelsespris. 

- Gert indkøber drikkevarer, Sebrina henter nøgle samt 
bager kage, og Katja tager referat. Bestyrelsen mødes kl. 
18.30. 
 

4. Eventuelt 
 

Intet at berette.   
 

5.  Dato og sted for næste 
møde 
 

Generalforsamlingen d. 11. marts kl. 19.00 i Foreningslokalet 
på Kundby Friskole. 
 

 


